

**TABELA MIESIĘCZNYCH KWOT WYNAGRODZENIA ZASADNICZEGO**

| Kategoria<br>zaszeregowania | Minimalny poziom wynagrodzenia<br>zasadniczego w złotych | Maksymalny poziom<br>wynagrodzenia zasadniczego w<br>złotych |
|-----------------------------|----------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------|
| I                           | 4 806,00                                                 | 6 930,00                                                     |
| II                          | 4 830,00                                                 | 6 950,00                                                     |
| III                         | 4 850,00                                                 | 6 970,00                                                     |
| IV                          | 4 870,00                                                 | 7 000,00                                                     |
| V                           | 4 890,00                                                 | 7 050,00                                                     |
| VI                          | 4 910,00                                                 | 7 100,00                                                     |
| VII                         | 4 940,00                                                 | 7 150,00                                                     |
| VIII                        | 4 970,00                                                 | 7 200,00                                                     |
| IX                          | 5 000,00                                                 | 7 250,00                                                     |
| X                           | 5 030,00                                                 | 7 300,00                                                     |
| XI                          | 5 060,00                                                 | 7 800,00                                                     |
| XII                         | 5 090,00                                                 | 8 200,00                                                     |
| XIII                        | 5 200,00                                                 | 8 900,00                                                     |
| XIV                         | 5 310,00                                                 | 9 200,00                                                     |
| XV                          | 5 410,00                                                 | 9 600,00                                                     |
| XVI                         | 5 630,00                                                 | 9 800,00                                                     |
| XVII                        | 5 850,00                                                 | według odrębnych przepisów                                   |
| XVIII                       | 6 070,00                                                 | według odrębnych przepisów                                   |
| XIX                         | 6 400,00                                                 | 10 600,00                                                    |
| XX                          | 6 750,00                                                 | 10 900,00                                                    |